

CERTIFICATE OF FREE SALE / شهادة السماح بالبيع

Certificate No.: MI-CFS-61631-68703971c5132

رقم الشهادة: MI-CFS-61631-68703971c5132

TO WHOM IT MAY CONCERN:

شهادة إلى من يهمه الأمر

I, Liane Ventura, being duly sworn, depose and say:

أقر أنا Liane Ventura الشخص المفوض بالتوقيع، بصفتي مفوض قانوناً وأشهد بما يلي:

I am the Senior Vice President International Business at the Greater Miami Chamber of Commerce the office of which is located at 1601 Biscayne Boulevard, Miami, FL 33132, United States of America.

بصفتي Senior Vice President International Business الغرفة التجارية لميامي الكبرى ومقرها المكتب الكائن 1601، بسكين بوليفارد، طابق قاعة الاحتفالات، ميامي، فلوريدا 33132، الولايات المتحدة الأمريكية.

1. To the best of my knowledge and belief, **Palladio Beauty Group** is a corporation organized and existing under the laws of **Florida**, United States of America, with its principal place of business at **3912 Pembroke Road , Hollywood , Florida 33021 , United States .**

١. بناءً على حد علمي واعتقادي، فإن شركة **Palladio Beauty Group** هي شركة مؤسسة منظمة وقائمة وفقاً لقوانين منطقة فلوريدا الولايات المتحدة الأمريكية، ويقع مقر عملها الرئيسي في **3912 Pembroke Road , Hollywood , Florida 33021 , United States .**

2. To the best of my knowledge and belief **Palladio Beauty Group** is engaged in the distribution of products (as indicated on the following page(s)) which are sold in the United States of America and exported to **United Arab Emirates**.

٢. بناءً على حد علمي واعتقادي، تقوم شركة **Palladio Beauty Group** بالمشاركة في توزيع المنتجات (كما موضح في الصفحات التالية)، التي يتم بيعها في الولايات المتحدة الأمريكية ويتم تصديرها إلى الإمارات العربية المتحدة.

3. The products listed on the following page(s) are freely sold in the United States of America under the same name and composition, in compliance with Federal, State and Local regulations.

٣. يُسمح ببيع المنتجات المدرجة في الصفحات التالية بشكل حر في الولايات المتحدة الأمريكية بنفس الاسم والتركيب وفقاً للقوانين الفيدرالية والمحلية وقوانين الولاية.

4. The above statements are based solely upon information supplied by **Mirtha Noa Blanco** for **Palladio Beauty Group**.

٤. تعتمد البيانات المذكورة أعلاه فقط على المعلومات المقدمة من قبل **Mirtha Noa Blanco** بالنيابة عن شركة **Palladio Beauty Group**.

5. Dated this 10th Day of July, 2025.

٥. مؤرخة في اليوم الموافق ١٠ من شهر يوليو ٢٠٢٥.



Liane Ventura
Senior Vice President International Business
Greater Miami Chamber of Commerce/ الغرفة التجارية لميامي الكبرى

1601 Biscayne Blvd, Miami, FL 33132 | miamichamber.com



greater
miami
chamber
of commerce®

Certificate No./برقم الشهادة: **MI-CFS-61631-68703971c5132**

PRODUCT LIST / قائمة المنتجات

1. PROBELLE Nail Strengthener - Formaldehyde Free
2. PROBELLE Anti Bite
3. PROBELLE Hydrating Base Coat
4. PROBELLE TOP COAT SEALER.
5. PROBELLE Nail Hardener Formula 1
6. PROBELLE Nail Maintenance Formula 2
7. PROBELLE Tinted Nail Strengthener (Multiple Shades)
8. PROBELLE Nail Concealer (Multiple Shades)
9. PROBELLE Natural Fungal Nail Oil
10. PROBELLE Natural Nail Renewal Oil
11. PROBELLE Nail Glow+ (Multiple Shades)

1601 Biscayne Blvd, Miami, FL 33133 | miamichamber.com

MI-CFS-61631-68703971c5132—July 10, 2025

2 of 2

